
Geachte raadsleden,  
 
Ik zou u, namens de direct betrokken buren, op de hoogte houden van de voortgang in ons overleg 
met de firma Mol Freesia mbt de uitbreidingsplannen van hun kassen en onze zorgen daarover.  
 
Simon Loos, mijn man Werner Bossmann en ik hebben inmiddels twee keer om tafel gezeten met 
Jeroen en Marco Mol. De sfeer was van beide kanten constructief. Tijdens het eerste overleg hebben 
wij namens de buurt laten weten dat wij kunnen leven met de uitbreiding naar 8ha. Mits die aan het 
zicht wordt onttrokken. Ons voorstel om dat te realiseren is een forse aarden wal, met daarop 
begroeiing die in de winter blad houdt.  
 
Na bestudering van die optie hebben Jeroen en Marco Mol ons laten weten dat ze dit te duur vinden 
worden. Hun voorstel is een bamboehaag van ca. 7,5 meter. De afgelopen dagen hebben we in de 
buurt de gedachten daarover geïnventariseerd.  
 
Hoewel bamboe voor het groene gedeelte wellicht een optie is (het blijft in de winter groen en heeft 
ook dicht bij de grond blad) blijft een aarden wal de voorkeur hebben door de zekerheid die dit biedt. 
Ook is de vraag of bamboe in het landschap past.  
De angst is toch dat bomen of een bosje na een paar jaar weer weg zijn en wij dan het nakijken 
hebben. Het geloof in handhaving door de gemeente is gering. Voorbeelden uit het verleden met 
zowel de gemeente als de firma Mol stemmen sceptisch: groene inkleding van Overspoor is niet 
gebeurd. Een bomenrij aan de Wijzend, bij kassen van de firma Mol, lijden een kwijnend bestaan. 
 
Een verder aandachtspunt is onze zorg dat de wijzigingen in de waterhuishouding consequenties 
zullen hebben voor de onderbemaling. In de huidige plannen van de firma Mol komen de drainages 
uit op de hoogwatersloot. Dat kan niet. Hiervoor is betrokkenheid van het Waterschap nodig. Ook 
over de nieuwe bemalingsituatie zullen we contractueel afspraken moeten maken, al dan niet 
geïntegreerd met het plan over de erfafscheiding.  
 
We hebben onze reactie ook laten weten aan Jeroen en Marco Mol en blijven uiteraard met hen in 
contact om tot een oplossing te komen. Vooralsnog denken we daar onderling uit te komen. Daar is 
wel meer tijd voor nodig.  
 
Wij willen u daarom vragen de besluitvorming over dit onderwerp, geagendeerd voor 11 mei, uit te 
stellen.  
 
Dank voor uw aandacht,  
 
Marloes de Koning 
Oosteinderweg 59  
Wognum 
 
 


